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Agenda punt 4 
 

JAARVERSLAG 2024 VAN DE VOORZITTER 
 

 
Algemeen 
Het jaar 2024 heeft zich gekenmerkt door hoogte- en dieptepunten. De hoogtepunten zijn veel nieuwe 
aanmeldingen voor de wake-up trainingen, het fietsweekend en het respons op de ledenenquête. 
Helaas zijn er ook dieptepunten, valpartijen horen hoe vervelend dat ook is bij de wielersport. Het 
enige wat wij als wielrenners kunnen doen is goed opletten om ongelukken te voorkomen en elkaar te 
waarschuwen voor gevaarlijke situaties. Maar het spreekt voor zich dat we ons als TTL leden aan 
gemaakte afspraken houden en verkeersregels naleven.  
 
Bestuur 
Gedurende het jaar hebben zich geen bestuurswijzigingen voorgedaan. Helaas heeft zich geen 
opvolger(s) aangemeld voor de vacature van evenementencommissie. De vacature blijft openstaan, 
de functie is gedurende het jaar door andere bestuursleden erbij gedaan. Martin Geuke, als secretaris, 
heeft al in 2023 aangegeven tijdens de ALV 2025 te willen aftreden. Na al die jaren ontzettend jammer 
dat wij nu afscheid van hem gaan nemen. Hij heeft een groot verantwoordelijkheidsgevoel was altijd 
aanwezig, alert, snel, accuraat en op zijn verslagen viel weinig op of aan te merken. Wij zijn blij dat 
zich een opvolger heeft gemeld in de persoon van Rob Jaeger die deze taak gaat overnemen. Ad de 
Greef, penningmeester, heeft ons verrast met zijn voornemen ook te willen stoppen tijdens de ALV 
2025. Ook voor Ad geldt dat het heel jammer is om hem, na al die jaren, te moeten missen. Ad sloeg 
geen vergadering over en de kascommissie kon elk jaar weer melden dat de cijfers een getrouw beeld 
gaven van de werkelijkheid. Ad is wel een atypische penningmeester. Uiteraard paste hij goed op het 
geld van de vereniging maar tegelijk vond hij ook dat, gezien het hoge eigen vermogen, er geld terug 
moest vloeien naar de leden. Zo kwam hij met een voorstel van een financiële bijdrage aan het 
fietsweekend en ook om de clubkleding met 50% korting te gaan uitleveren aan de leden. Zijn 
opvolger heeft Ad zelf gekozen. Hans Inkenhaag verruilt zijn functie van toercommissie voor het 
penningmeesterschap. Wij hebben Paul Tulp bereid gevonden om de functie van toercommissie op 
zich te nemen. 
Wederom doe ik een oproep aan onze leden om zich aan te melden voor een bestuursfunctie en/of 
als vrijwilliger. Zonder jullie medewerking is het niet mogelijk om een vereniging in de “lucht” te 
houden.  
 
Opleidingen/trainingen.    
Wij prijzen ons gelukkig dat wij een drietal opleiders in ons midden hebben die al jarenlang als 
vrijwilliger de “Wake up” trainingen voor TTL verzorgen. Gerard Filé, Pascal van Tielraden en Fred de 
Boer hebben ook dit jaar weer de “Wake up” trainingen verzorgd. Door tijdig de publiciteit op te 
zoeken waren wij verrast over de grote aantallen aanmeldingen. Wij hebben ca 25 leden en niet leden 
kunnen verwelkomen.  In de toekomst hopen wij ook op een groot aantal aanmeldingen. Het succes 
kent ook een weerzijde. Diversen leden die normaal aan de clubritten meededen gingen nu voor de 
“Wake up “trainingen. De bezetting van sommige groepen was daardoor wat mager.  
 
Clubkleding 
Het vorige jaar hebben wij een oproep gedaan om clubkleding te dragen bij clubritten.  
De leden hebben gretig gebruik gemaakt van de kortingsactie om clubkleding aan te schaffen. Het 
doet mij deugd te constateren dat bijna iedereen de clubkleding ook daadwerkelijk draagt.  
 
Toercommissie 
Ook het afgelopen jaar heeft de toercommissie met succes een wielerweekend georganiseerd. Deze 
keer hebben wij in de omgeving van Lochem kunnen fietsen.  
Op de heenreis zijn verschillende van ons in een stortbui terecht gekomen. Gelukkig zijn wij met zijn 
allen goed aangekomen. Een wielerweekend wordt door onze leden zeer gewaardeerd en is voor 
herhaling vatbaar.   
 
Enquête 
Vanuit het bestuur hadden wij de behoefte om te weten wat er bij de leden leeft over het wel en wee 
van de club. Het kost best veel tijd om de vragen voor een goede enquête op te stellen.  Wat opviel is 
dat met name de actieve leden (ca 50) de enquête hebben ingevuld. Wij zijn juist zo benieuwd naar de 
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mening van de andere 85 niet (in clubverband) actieve leden.  De voornaamste uitkomsten van de 
enquête zijn gedeeld met de leden in de nieuwsbrief van 14 november 2024.   
 
Jaarlijks feest 
Normaal gesproken organiseren wij voor de leden een gezellig samenzijn. Dat hebben wij dit jaar niet 
gedaan. Enerzijds vanwege het ontbreken van een evenementencommissie en anderzijds omdat er 
een wielerweekend is georganiseerd waaraan de vereniging TTL een financiële bijdrage heeft 
geleverd. Wij kunnen ons geld maar één keer uitgeven.  
 
Veiligheid 
Bij de profwielrenners hebben wij een aantal akelige valpartijen op de televisie kunnen zien met 
ernstige fysieke gevolgen. Bij onze vereniging hebben er ook een aantal ernstige valpartijen 
plaatsgevonden. Wij kunnen het niet genoeg benadrukken. Houd je aan de verkeerregels, let op 
elkaar, spreek elkaar aan bij ongewenste situaties. Wij doen het allemaal voor onze lol.  
 
Tot slot 
Wat zal het jaar 2025 ons brengen? Laten wij hopen op veel veilige kilometers op de fiets.  
 
 
 
 


